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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez

„Hány magyar családot érint az ausztriai családtámogatási rendszer szigorítása? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint ismeretes, Ausztria kormánya komolyan csökkenteni akarja 2019-től a nem Ausztriában
élő gyermekek után járó családi pótlékot . Ez nyilvánvalóan sok magyar családot érint ,
akiknek az itthoni alacsony bérezés miatt komoly segítséget jelent a kint dolgozó családtago k
támogatása mellett az a több tízezer forint, amit az osztrák állam fizet nekik. A Külgazdasági
és Külügyminisztérium helyesen emelt szót az EU-s jogokba is ütköző igazságtalanság ellen ,
azonban sokkal egyszerűbb lenne a helyzet, ha Magyarországon olyan körülményeke t
teremtene a Kormány, hogy ne osztrák politikai döntésektől függjön a magyar családok
megélhetése . A Kormány által sajnálatosan nem támogatott béruniós kezdeményezésünk ezt a
külföldi függését is hivatott csökkenteni, de Önök sajnos továbbra sem támogatják, holott már
az Európai Bizottság által indított konzultációban is szerepel a kérdésfelvetés . Így sajnos
diplomáciai vitákba kényszerülünk szövetséges államokkal . Jelenleg az Európai Unió i s
vizsgálja az osztrák szabályozás EU-s joggal való összeegyeztethet őségét, azonban
Magyarországnak felkészülten kell várnia az osztrák szabályozás 2019-es életbelépését .
Konkrét kérdéseim így hangzanak :

Tisztelt Miniszter Úr !

— Hány magyar családot érinthet az új osztrák szabályozás, és milyen mértékben ?
Kérem a választ megyei lebontásban megküldeni .



Milyen cselekvési tervvel készül a Kormány arra az esetre, hogy ha az érintet t
családok valóban elesnek az Ausztriából érkez ő családtámogatástól ?

Várom érdemi válaszát !
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Tisztelettel,
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